
 

 

 
 
 
 

ALGEMENE BESCHOUWINGEN 2e TERMIJN, 04-11-2021 

 

Voorzitter, 

Tussen de 1e en 2e termijn van deze Algemene Beschouwingen zit al weer een groot verschil als 
het gaat om alles wat rond het Corona virus speelt. De besmettingen blijven oplopen, worden er 
weer meer mensen opgenomen in de ziekenhuizen en overlijden ook weer meer mensen aan de 
gevolgen van deze pandemie. Laten we met respect voor ieders vrijheden wel de maatregelingen 
in acht nemen en het vaccineren blijven stimuleren. 

 

Sociaal domein 

Met PH van Die in het dagelijks bestuur van de DG&J hebben we een troef in handen. 
Bijkomstigheid is dat hij qua leeftijd dan ook het dichtst op de doelgroep zit. De PvdA fractie gaat 
voor kwalitatief goede zorg als een oplossing voor het probleem. Het bestuur moet verder het 
beleid op orde krijgen. We hebben de PH goed gehoord toen hij aangaf dat de problematiek niet 
aan Ambacht voorbij gaat, maar dat die duidelijk minder is als voelbaar in andere gemeenten in de 
bestuursregio. 

Wij vragen de verbouwing/vernieuwen van de Cascade goed te volgen. Een scherpe begroting is 
van essentieel belang, ook in onzekere tijden moet er betrouwbaar begroot kunnen worden. 

We kregen een positieve reactie op ons aangekondigde Armoedebeleid. We denken ook dat de 
PH weet dat we doelde op lokaal beleid. Wij bedoelen hierbij bij voorbeeld de ondersteuning van 
die burgers die getroffen zijn door de Toeslagaffaire. De traagheid van Den-Haag kunnen we 
doorbreken om het lokaal direct op te pakken. De eventuele verrekening kan later plaatsvinden. 
Diverse gemeente in onze regio gingen ons voor. 

Het tweede aangekondigde beleid, een Ouderenbeleid, wordt in de volgende raadsperiode 
gerealiseerd. Wij vragen de PH dit te vermelden in het overdrachtsdossier, ook als dit aan hemzelf 
gericht is. 

Bij de te bouwen nieuwe scholen vragen we de PH om frequenter te overleggen met de 
schoolbesturen over planning, leerling prognoses en toekomst plannen. 

 

Wonen 

De PH deed in de eerste termijn echt zijn best om de problematiek en mogelijkheden te belichten. 

Wij komen toch nog terug op het “scheefwonen”, wij zien hier nog wel wat mogelijkheden. In ieder 
geval moet het gesprek gevoerd worden met de gemeente, de corporaties en de bewoners, al dan 
niet ondersteund door experts op dit gebied. Wij denken verder graag mee. 

Verder zijn er steeds minder mogelijkheden om te bouwen. Wij blijven ook hier graag meedenken, 
in dit opzicht noemen we nog diverse locaties in en bij het industriegebied Antoniapolder. 



 

 

 

 

 

Groen 

Bijna alle fracties hebben in 1e termijn gesproken over het groenonderhoud.  De uitstraling is op 
meerdere plaatsen niet “Ambacht waardig”. De PH moet ik gesprek met de aannemer, het contract 
aanpassen of nieuw beleid meegeven  bij de volgende contractbesprekingen. Kunnen we daar al 
een voorschot op nemen bij het a.s. bedrijvenbezoek aan de aannemer GKB groep ? De eventuele 
aanpassingen voor het nieuwe beleid en de mogelijke financiële gevolgen zien we graag 
voorgelegd aan de raad. 

 

Afvalbeleid 

Wij staan achter nieuw beleid waarin de vervuiler betaald. We zien de financiële prikkel en hopen 
dat het steeds meer burgers stimuleert om afval beter te scheiden. Toch denken wij dat de koers 
nog niet gelopen is, de servicelevel gaat wel bijgesteld worden.  

Dan nog een punt dat we hier willen noemen. Straks gaan we vele kilo’s minder restafval bij HVC 
afleveren. Nu al heeft HVC afval nodig uit Engeland   om de ovens continue te kunnen laten 
draaien.  De ovens zorgen o.a voor de verwarming van het Warmtenet Dordrecht, waarop straks 
ook woningen in Hendrik-Ido-Ambacht zijn aangesloten. Als er straks meer afval ingekocht moet 
worden vanuit Engeland, waar blijft dan de milieuwinst voor deze actie en wat doet dit met de 
motivatie van de burger ? 

 

Duurzaamheid 

De PH reageerde op ons plan voor een  lokaal energie transitiefonds door te stellen dat men daar 
landelijk mee bezig is. Dat was niet de bedoeling van ons betoog. Een lokaal energiefonds kan 
opgericht worden in eigen gemeente en bij voorbeeld gefinancierd worden met Enecogelden. Ook 
hier zijn diverse voorbeeld gemeenten van. Dat het rijk landelijk bijdraagt aan het fonds of zorgt 
voor verrekeningen met de gemeente is natuurlijk prima. 

 

Economie 

Goed om te horen dat het bedrijventerrein Ambachtse Zoom zeker nog een “groenere” uitstraling 
krijgt. Wij zullen de bouwvorderingen bij het aanstaande bedrijvenbezoek gaan aanschouwen. 

Het stoorde ons nog wel dat de aangeboden koek bij de 1e termijn uit Alblasserdam kwam. Wij 
zien liever  dat een lokaal bedrijf te voordelen hiervan plukt. 

 

Veiligheid. 

We maken opnieuw  weinig woorden vuil aan de bewaakte fietsenstalling bij de Schoof. We waren 
van de week nog wel even jaloers bij het bericht over de opening van de bewaakte overdekte 
fietsenstalling in Papendrecht. 

 

Regio Drechtsteden 

Op 7 december a.s. vindt de laatste Drechtraad vergadering plaats. De afgelopen tijd is er geen 
actie gevoerd voor het in standhouden van de Drechtraad. Het is dus een wijs besluit geweest om 
er mee te stoppen. Toch blijft op diverse vlakken de samenwerking formeel en informeel bestaan. 

Onze slogan: “Als je de zelfstandigheid van je gemeente serieus neemt, werk je samen in de regio” 
geeft het belang van samenwerken nog eens aan. 



 

 

 

Bestuurscultuur lokaal 

Voorzitter, ik kom ook nog even terug op het “in beton gieten van beleid”. 

Wij vonden in de reactie van de PH een bevestiging terug van dit beleid. 

De ruimte voor ideeën/plannen voor bijstelling binnen een raadsperiode is er niet, dit moet ons 
inziens wel mogelijk zijn als de tijd hierom vraagt. 

Tijdens deze beschouwingen deden de coalitiepartijen hun best elkaar te complimenteren met de 
behaalde resultaten en keken vooral terug. Wij kijken graag vooruit en zien mogelijkheden voor 
veranderingen in de conservatieve Ambachtse bestuurscultuur. 

 

Voorzitter, afsluitend en terugkomend op de begroting. 

Ziet er nogmaals prima uit, we zijn een relatief rijke gemeente, de risico’s zijn voor nu binnen de 
perken. De reserves zijn fors, en dat biedt wat ons betreft ruimte voor initiatieven. 

Wij gaan akkoord met de punten 1 tot en met 3 van het raadsvoorstel.  

Wij danken alle ambtenaren voor hun inzet, zonder hen ligt er helemaal geen begroting op tafel.  

Speciaal wil ik mijn plaatselijke PvdA fractie bedanken voor de inzet die zij tonen gedurende het 
gehele jaar. 

De PvdA fractie wenst het college veel succes toe bij het verder besturen van ons mooie 't 
Ambacht. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


